
  

 

Referat fra Skolebestyrelsesmøde 

Den 16. januar 2023 fra kl. 17.30–20.30 

Susåskolen afd. Holsted 

 

Tilstede: Lisbeth, Rikke Milan, Rikke Marcher, Anders, Mirco, Bendt, Nikolaj, Stefan, Sisse, 

Søren og Stine 

Fravær: Martin, Maria F, Maria S  
 
Punkter: (I) = Information, (B) = Behandling, (D) = Drøftelse 

41 - 17.30-17.35 
Dagsorden  
 

• Kan dagsordenen godkendes?  
Fra årshjul: 

• Princip for skolens arbejde med meddelelsesbog tages først når 
det har været drøftet i personalegruppen – forventes på 
junimødet.  

• Feedbacksamtale med CDS er aflyst, derfor bortfalder punktet 

• Plan for timefordelingsplan (udskudt så det kan nå at komme i V-
MED før bestyrelsen – dette kunne ikke nås, grundet vi flyttede 
bestyrelsesmødet en uge frem) 

42 - 17.35-17.55 
Nyt fra formand, ledelsen, 
bestyrelsesmedlemmer, 
medarbejder- og 
elevrepræsentanter,  
(I) 
 

• Status ved økonomioverførsel grundet serviceafdelingen flytter til 
Center for ejendomme.  

o  Vi har ikke fået de opdaterede tal endnu. 

• Har fået dækket noget af udgiften fra de stjålne computere på 
Holsted fra forsikringen. Derudover vil vi få dækket noget af 
udgiften til computerskabe. 

• Endelig ledelsesstruktur (hvis drøftet i BUU 16/1)  

• Der kommer ny styrelsesvedtægt i høring, høringsfristen vil være 
d. 17. februar. Det betyder der lægges et Teamsmøde torsdag d. 
2. februar kl. 18.00 – med fokus på høringssvar. 
 

43 – 17.55-18.10 
Førskolegrupper, og 
kommende 0. klasser 
(I) 
 

• Status på børnetallet, klasser og grupper på de tre afdelinger for 
førskolen efter indskrivningsprocessen – det er først endelig når 
det er vedtaget i BUU 
 
Hvis der sker ændringer ifht. det der er fremlagt, orienteres 
bestyrelsen. 

44 – 18.10-18.40 
Nedsættelse af UV-tid – almen 
del §16d plus skemastruktur 
for 23/24 
(B) 
 

• Drøftelse og beslutning om nedsættelse af UV-tid, samt 
skemastruktur for 23/24 

• Ønsker vi at fastholde den afkortning af skoledagen, som vi 
har i dag på almen del.  

• Vi vil benytte §16d i folkeskoleloven for 4.-9. klasse med 2 
lektioner, og for 0.-6. klassetrin ønskes en afkortning med 2 
understøttende undervisningslektioner, og for 7.-9. 
klassetrin med 1 understøttende undervisningslektion (disse 
timer skal konverteres til ex. 2-voksentimer).    



  

• Det forventes, jf. det nye regeringsgrundlag, at 
understøttende undervisning også fremadrettet kan 
konverteres til ex. 2-voksentid. Dette er derfor her indtænkt 
som en forudsætning.  

• Kan vedhæftet skemaforslag godkendes? – her indregnet 
med reduktion som beskrevet ovenover.   

 
Skolebestyrelsen stemmer for, at der ansøges om nedsættelse af UV-
tid og at skemastrukturen for 23/24 godkendes. 
 
Det betyder: 

• Indskolingen vil have 27 lektioner i kommende skoleår 

• Mellemtrinet vil have 31 lektioner 

• Udskolingen vil have 35 lektioner 

• S-klasse 0.-6. årgang: 27 lektioner 

• S-klasse 7.-9. årgang: 30 lektioner 
 
Det betyder vi vil bruge samme skemastruktur i kommende skoleår 
som i indeværende. 

Pause  
 

 

45 – 18.50-20.00 
Høring om udkast til 
tildelingsmodeller for almen 
undervisning og 
specialundervisning 
 

• Drøftelse af kommentarer til det fremsendte høringsmateriale 
om ny tildelingsmodel. Bestyrelsen aftaler hvad der skal i 
høringssvaret. 

• Vedhæftet er udsendt høringsmateriale  
 
Input til høringssvar drøftet. 
Rikke skriver forslag til høringssvaret og sender rundt til 
skolebestyrelsen til kommentering. 

46 – 20.00 -20.10 
Evt.  
 

 

• Obs: Forårsklummen skrives af Maria F og Lisbeth, 
Sommerklummen skrives af Anders, Sisse og Maria S 
 

47 – 20.15-20.30 
Godkendelse af referat 
(B) 
 

• Bestyrelsesmedlemmerne beslutter om beslutningsreferatet kan 
godkendes. 

• Referatet godkendes. 

Punkter til kommende møder  Møde den 23/2 på Glumsø: 

• Godkendelse af valgfag  

• Status for budget 

• Timefordelingsplan for 23/24 

• Indeklima – hvordan vil vi i bestyrelsen tjekke dette? 

• Forventningsafstemning til forældrevalgtes deltagelse i 
bestyrelsesmøderne 

• … 
 
 
 


